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Bøeznový úvodník paní starostky ledy, které zcela ucpaly øeku. Otevøením sta-
videl se podaøilo øeku uvolnit (proplách-

ci Plouènické vyhlídky a úpravu cesty tak, Výstavba cyklostezky Plouènice zaène v nout) a byla to opravdu dìsivá podívaná na 
aby se turisté mohli podívat na mìsto z výš-bøeznu 2012, hotovo má být za rok. Celá tra- tuny ledu, které se slušnou rychlostí proh-
ky. Otevøení cyklostezky s sebou pøináší sa novì budované cyklostezky je rozdìlena naly mìstem. Bohužel nad jezem zùstaly 
množství podnìtù pro podnikavé lidi  mož-do 4 samostatných èástí, které je možné kilometry ledu, který i nadále ohrožoval na-
nosti obèerstvení, ubytování, cykloservisy… realizovat zcela nezávisle. še mìsto. Pokusy dvou bagrù uvolnit je byly 
a další služby pro turisty, kteøí budou cyklo-Úsek "A" Dìèín  Bøeziny - délka 3.828 marné. Hasièi s nasazením vlastního života 
stezku využívat.km / Úsek "B" Soutìsky - Benešov n. Pl. - ledy naøezali a na uvolnìní koruny jezu 

Nabídka soukromé firmy TEPLOPRO.CZ délka 2.888 km / Úsek"C" Benešov n. Pl. - pracovali i celé pondìlí 20. 2. Že to nebyla 
z Dìèína na zmìnu vytápìní sídlištì - vše co Františkov n. Pl. - délka 1.920 km / Úsek"D" zbyteèná práce, se potvrdilo ve støedu 22. 
k tématu máme je otištìno uvnitø èísla. Františkov n. Pl. - Starý Šachov - délka 2.042 2., kdy se celá masa ledu dala do pohybu, a 
Mnozí se ptáte na mùj osobní názor  tak te-km. díky uvolnìnému jezu ledové kry odpluly, 
dy odpovídám, že bych do takové nejistoty Do Benešova nad Plouènicí vstoupí cyk- aniž by zpùsobily škodu. Všechny složky kri-
nešla už proto, že dodávky tepla zajiš�ované lostezka v místech nad uhelnými sklady (u zového systému ve mìstì mìly pohotovost 
mìstskou spoleèností, jsou bezproblémo-domu pod lesem), pøetne koleje, pokraèo- a všem patøí dík za výbornou spolupráci.
vé. Jako starostka mìsta musím samozøej-vat bude Nádražní ulicí pøes most do Soko- Problémy, které nastaly pøi plánovaném 
mì respektovat pøání obèanù.lovské, potom ulièkami mìsta  buï v ulici pøerušení dodávky elektrické energie na 

V únoru nás potrápily ledy na Bystré a Boženy Nìmcové odboèit Pøíènou k viaduk- èásti území obce dne 22. 2., jsou øešeny 
Plouènici. V obou pøípadech zasahovali ha-tu pod Ostrým, nebo Èeské armády, odboèit stížností, kterou mùžete najít na webových 
sièi, velkým pomocníkem byla firma Staveb-do Žižkovy a k viaduktu v ulici Pod Ostrým. stránkách mìsta v sekci informace vedení 
ní práce Bardzák. Díky bagru bylo po nìko-Od viaduktu povede pøes kopec až do mìsta. O prošetøení celé záležitosti vás bu-
lika hodinách uvolnìno koryto Bystré. Na Františkova (stávající polní cesta dostane deme informovat.
Plouènici byla situace vážnìjší. Pod jezem nový kabát). Mgr. Dagmar Tesarèíková
na konci ulice B. Nìmcové se nahromadily Mìsto souèasnì pøipravuje rekonstruk-

Rok uplynul jako voda a opìt mùžeme bilancovat
Poèet obyvatel našeho mìsta je zhruba Bìhem loòského roku se narodilo 43 dì- výsledky sèítání lidu za ÈR a kraje budou 

na stejné úrovni jako v roce 2010. V prosinci tí, což je o 4 více než v roce pøedchozím. Mír- zveøejnìny až ve 3. ètvrtletí roku 2012 - za 
2011 žilo v Benešovì nad Plouènicí 3911 nì klesl poèet svateb. Oddáno bylo celkem okresy, mìsta a obce pak v 1. ètvrtletí roku 
lidí, v roce 2010 mìlo trvalý pobyt o 9 více. 53 párù /v roce 2010 - 63/. Tøicet osm snou- 2013.                                   Marie Tojmarová
Ètyøicetiprocentní podíl mužù i žen a dva- bencù si své ANO øeklo v obøadní síni mìsts- matrikáøka
cetiprocentní poèet dìtí zùstává na stejné kého úøadu, sedm pak na zámku, sedm na 
úrovni roku pøedchozího. Prùmìrný vìk o- tzv. jiném vhodném místì a probìhl také 
byvatel byl v roce 2011 - 39,9 let, v roce jeden církevní sòatek. Dvakrát se uskuteènil 
2010 - 39,59 let. Statisticky tedy obyvatels- tradièní slavnostní akt pøivítání nových 
tvo lehce stárne, ale za mìsíc to mùže být ú- obèánkù do života našeho mìsta, z celkovì 
plnì jinak. Vždy záleží na momentálním sta- pozvaných 47 se dostavilo 39 dìtí se svými 
vu pøihlášených, odhlášených, narozených a blízkými. V roce 2011 provedl Èeský statis-
zemøelých lidí. tický úøad sèítání obyvatelstva. Definitivní 

OMLUVA - Sportovní ples naplánovaný na 

17. 3. 2012 v Mìstském kinì se neuskuteèní. 
Dùvodem jsou organizaèní a personální zmì-
ny v samotném vedení fotbalového oddílu. 
Fotbalový oddíl se všem pøíznivcùm plesu 
omlouvá. 

Miroslav Vrabec, sekretáø FO

O èem jednala rada mìsta?
Rada mìsta schválila vydání souhlas-

ného stanoviska k vybudování pøípojky ÈEZ, 
smlouvu o úhradách tepla a TUV pro objekt 
Opletalova 673, zámìr pronájmu pozemko-
vé parcely è. 117/1,uhrazení nedoplatku za 
vodné a stoèné za byt ve vlastnictví mìsta s 
následným vymáháním dluhu na nájemnici 
bytu, odpisový plán mìsta, vydání souhlas-
ného stanoviska pro Povodí Ohøe s. p.  re-
konstrukce koryta øíèky Bystrá a doèasné vy-
užití pozemkù mìsta jako manipulaèní plo-
chy ke stavbì, mandátní smlouvu na správu 
bytù s firmou TOMI-SEVER (toto usnesení je 
pozastaveno starostkou mìsta, bude pro-
jednáno zastupitelstvem mìsta), vydání 
souhlasného stanoviska k osazení nového 
vratového vstupu do firmy Broswerk Heat 
Trasfer s. r. o., ...        ...pokraèování na str. 2
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O èem jednala rada mìsta?
...vydání souhlasného stanoviska k vy-

budování zahraní chatky, dodatek è, 1 k vnit-
øní normì Majetek a odepisování, bezplat-
ný pronájem mìstského kulturního zaøízení 
pro benešovské hasièe na den 11. 2., kritéria 
hodnocení ZŠ a MŠ Benešov nad Plouènicí 
pro rok 2012, vyhlášení výbìrového øízení 
na pronájem NP v areálu MSK.

Rada mìsta neschválila vydání souhlas-
ného stanoviska pro firmu TEPLOPRO.CZ  po 
provìøení zájmu obèanù o zmìnu vytápìní 
bytù na Sídlišti bude žádost znovu projed-
nána, dále neschválila  realizaci prodejních 
trhù prostøednictvím V. CH.

Rada mìsta vzala na vìdomí ukonèení 
nájemních smluv k pozemkùm ve vlastnictví 
mìsta, pøerušení provozu školní družiny o 
jarních prázdninách, vyhlášení volného dne 
pro žáky na 22. 2., informaci o pøevzetí res-
taurace na koupališti, požadavek MSK na 
zmìnu správce høištì.

Rada mìsta doporuèila zastupitelstvu 
mìsta schválit rozpoèet mìsta na rok 2012.

Rada mìsta uložila vedoucí odboru 
správy majetku zajistit ve spolupráci s práv-
ním zástupcem mìsta vymáhání nedoplat-
ku za vodné a stoèné, øediteli Služeb mìsta 
projednávat všechny záležitosti, týkající se 
restaurace na koupališti v radì mìsta, dále 
pøipravit podklady pro výbìrové øízení na 
pronájem restaurace na koupališti a doøešit 
nájem služebního bytu a správce høištì dle 
zápisu ze schùze MSK.

Dne 10. 2. 2012 v 9:40 vyjela naše 
jednotka s technikou Cas 25 v poètu 1+3 k 
požáru garáže v rodinném domì v Dolních 
Habarticích. Po pøíjezdu na místo již 
zasahovala jednotka HZS Dìèín a požár byl 
již pøed pøíjezdem jednotek zlikvidován 
majitelem. Jednotka proto byla odeslána 
zpìt na základnu.

Dne 15. 2. 2012 v 6:52 zasahovala 
jednotka s technikou Cas 25 v poètu 1+2 v 
Malé Veleni pøi odstraòování pøekážky v 
podobì vìtví, které strhl ze stromu tìžký 
sníh na komunikaci. Jednotka za pomoci 
motorové pily vìtve rozøezala a komunikaci 
zprùjezdnila. Potése se vrátila na základnu.

Ze zásahù SDH

NABÍDKA POMOCI 
PØI ZPRACOVÁNÍ DAÒOVÉHO

PØIZNÁNÍ

FÚ Dìèín opìt nabízí pomoc obèanùm 
pøi zpracování daòového pøiznání a to 
dne 20. 3. 2012 od 14 - 16 hodin, malá 
zasedací místnost MìÚ Benešov nad 
Plouènicí. (2. poschodí).

V lednu letošního roku se konala v ha- Plouènicí na memoriálu Ing. Vrbického, kde 
sièské zbrojnici výroèní valná hromada, kde naše dvì družstva obsadila 2. a 3. místo. 
se za úèasti hostù - starostky Dagmar Tesar- Dále v Køešicích, kde jsme skonèili na dru-
èíkové a našich družebních pøátel hasièù z hém místì a na závìr u našich pøátel v nì-
Heidenau - probírala práce naší jednotky za meckém Heidenau, odkud jsme s úsmìvem 
rok 2011 a následnì došlo k ocenìní èlenù pøivezli šesté místo. 
za jejich práci a nasazení. Naši èlenové každý rok odvádí nesku-

V roce 2011 zasahovala jednotka ve 31 teèný kus práce, a� už na naší rodící se nové 
pøípadech, z tohoto poètu bylo 14 výjezdù k uèebnì nebo údržbì mírnì zastaralého vo-
požárùm a 17 k technickým zásahùm. Èle- zového parku avšak plnì funkèního, nebo 
nové výjezdové jednotky se neustále zdoko- pøi øešení krizových situací v podobì zá-
nalují, a� už v podobì kurzù na útvarech HZS sahù i v dnešní dosti špatné ekonomické si-
nebo naplánovaným cvièením v podobì tuaci. 
zkoušek agregátù a proškolování ostatních Dìkuji všem èlenùm za jejich nasazení, 
èlenù nebo používání lezeckých technik. V pøístup a leckdy i podporu ve vypjatých chví-
oblasti požárního sportu se jednotka zú- lích a pøeji mnoho š�astných návratù v roce 
èastnila pìti soutìží a to v Èeské Kamenici, 2012.
kde obsadila 3. místo, dále v Benešovì nad Vladimír Žákoviè

Hasièské ohlédnutí za rokem minulým

Ze zásahu - odstraòování ker na Plouènici

Pravidelné oèkování psù a koèek 
21. 4. 2011 od 09.00 do 11.00 hodin

Oèkování probìhne v areálu sbìrného dvora

/bývalá kotelna za èerpací stanicí, Dìèínská ulice, Benešov n. Pl./
Ceny oèkování: 

- vzteklina - povinné oèkování!: 80,- Kè
- vzteklina + DHP /psinka, parvovirosa, inf. hepatitida/: 220,- Kè
- pouze DHP: 160,- Kè

Dále budou k dispozici pøípravky na odèervení a odblešení. 
Oèkují se pouze zdravá zvíøata. 
Oèkovací prùkazy, vodítka a náhubky s sebou.

Oèkování bude již 
tradiènì provádìt 

MVDr. Karel Linzmayer 
tel. è. 412 586 659

Podle § 4 zákona è. 166/99 Sb., o veterinární péèi v platném znìní, je každý chovatel psa (a nìkte-
rých dalších zvíøat držených v zajetí) povinen jej pøedvést bìhem doby úèinnosti pøedchozí použité 
oèkovací látky k pøeoèkování proti vzteklinì jako preventivnímu opatøení proti šíøení nákaz zvíøat.
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Ze zásahù SDH
Dne 19. a 20. 2. 2012 ve 12:51 vyjela 

naše jednotka s technikou Cas 25 v poètu 
1+3,DA T4 v poètu 1+2 a DA12-L1R v poètu 1 
+2, k zanesení èeslic a turbíny uvolnìným 
ledem u bývalého závodu Benar ul. Èesko-
lipská (Bedøichov). Po pøíjezdu na místo u-
dálosti jednotka provedla prùzkum a nás-
lednì byla informována o situaci a zvednutí 
èeslic ve Františkovì nad Plouènicí a zmír-
nìní pøísunu ledu. Poté byla vyslána vozidla 
k prùzkumu tokù v lokalitì Benešova a pøí-
padnému zamezení dalších problémù s u-
volnìným ledem. Jednotka se následnì 
pøesunula do objektu bývalého závodu Be-
nar 01, kde provádìla uvolnìní zaneseného 
jezu ledem v souèinnosti s místními slož-
kami za pomoci tìžké techniky, lezecké vý-
stroje a motorových pil. Naplavený led od-
straòovala až do setmìní a pokraèovala v 
tom i následující den, pøièemž držela poho-
tovost kvùli stále hrozícímu nebezpeèí v po-
dobì uvolnìného ledu a následnému zane-
sení øeèištì a možnému zatopení blízkého 
okolí øekou Plouènice.

Soutìž o nejkrásnìjší kraslici se tento-
krát uskuteèní v partnerském mìstì Heide-
nau. Pokud se chcete soutìže zúèastnit, do-
dejte své velikonoèní kraslice èi dekorace na 
sekretariát starostky nebo do podatelny 
MìÚ nejpozdìji do 28. 3. 2012. Své výrobky 
prosím zabalte, aby se pøi pøepravì neroz-
bily a pøiložte lístek se jménem a adresou 
autora, abychom vìdìli, kam doruèit pøí-
padnou výhru.

BENEŠOVSKÁ KRASLICE 2012

Dne 11. 2. 2012 se konal v mìstském ki- Chovancová, Autobazar �ukálek, Bottari Be-
nì tradièní hasièský ples i pøes nepøízeò po- nešov nad Plouènicí, Bazar u Simèi, Cukrár-
èasí v podobì teplot okolo mínus dvaceti a na Pusinka, Domácí potøeby paní Vyhnálko-
nepøíliš š�astnému naøízení nic neubralo na vá, Hasièi Heidenau, Hasièi benešov nad 
výborné zábavì a spoustì zážitkù. Již tra- Plouènicí (èlenové), Hodináøství Zajan, Hra-
diènì na hosty èekala bohatá tombola a k èky Brùèa, Hostinec u Bašistù, Kovo Savèuk, 
potìše srdce i sluchu kapela Modrý Škatule, Keramika Gofi, Kur Sport, Kartáèovny Ver-
která provázela hosty po celou dobu konání neøice, Kvìtinka Štìpánková, Kvìtinka Lupa-
po parketu. K zajištìní poøádku, zábavy i pøí- èová, Lékárna Ferech, Mìsto Benešov nad 
padných stížností zajiš�ovali poøadatelskou Plouènicí, Narva Benešov nad Plouènicí, Ná-
èinnost èlenové SDH Benešov nad Plouènicí pojka pan Janko, Ovocnáøství Kruml, Pekár-
ve vycházkových stejnokrojích, kteøí i svým na Limma, Pekaøství Delingerovi, Prodejna 
zpùsobem složili hold a podìkování za návš- Urbbi, paní Blatová Jitka, paní B.Šlechtová, 
tìvu plesu našemu dlouholetému èlenovi paní N. Harvanová, paní J. Petrovská, paní 
panu Kolomanu Martinkovi a jeho ženì, uèitelka H. Franclová, Restaurace Døevák, 
kterou provedli všichni zúèastnìní èlenové Restaurace Blaník, Restaurace Oksana, Ro-
po parketu. dina Blatova, Rock Empire, Sklárny Nový Bor 

Rádi bychom touto cestou podìkovali + okolí, Stavební práce Bardzák, Trafika 
všem, bez kterých by realizace této akce ne- Zdeòka, Trafika na námìstí, Uhelné Sklady 
byla možná. Obrovský dík patøí panu Miro- pan Soukal, Uhelné Sklady Benar 01, Zemní 
slavu Buchtovi a paní Jarmile Buchtové, kte- práce Michal Antonišin, Zelenina paní Urxo-
øí jako každý rok zajistili nejvìtší díl a úsilí pøi vá. Všem sponzorùm a našim pøíznivcùm a 
pøípravì této akce. Dále dìkujeme firmám i fanouškùm dìkujeme a na pøíštích akcích 
osobám: Autoservis Václav Petr, Autodíly na vidìnou!                            SDH Benešov n. 

Hasièský ples - to byla výborná zábava, Modrý škatule i tombola

Ledové kry na Bystré

Koncem února probìhlo setkání s dobrovolnicí Gábinkou Idehen z Nigérie. Na 
tomto setkání byla pøedána vysvìdèení našich adoptivních dìtí v Africe a mìli jsme  
možnost nahlédnout i do školních  sešitù, které mají dìti ve škole  již od 3 let. Zároveò 
jsme na tomto milém setkání dohodli, že další roèník dobroèinné akce Den pro Afriku  
tentokrát podpoøí projekt, který pomùže chudým dìtem. Jeho název je "Pošleme 
africké dìti do školy". 

Kolik dìtí do školy pošleme, bude záležet na tom, jak celá dobroèinná akce do-
padne. Vìøíme, že se nám to ale spoleènì podaøí a dìtí, které budou moci zasednout 
do školních lavic bude hodnì.

Za BS-Aktiv Lída Šumová

Poslat africké dìti do školy 
- to je cíl dalšího Dne pro Afriku

Mìstský úøad Benešov nad Plouènicí 

Tel.: 412 589 811 / Fax: 412 589 812
E-mail: urad@benesovnpl.cz
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PRODEJ BYTU 2+0
Prodám byt 2+0 v osobním vlastnictví. 
Celý byt byl zrekonstruován, nevyžadu-
je dalších investic. Byt se nachází v za-
tepleném panelovém domì na sídlišti v 
Benešovì n/Pl. Cena 520 000,- Kè.    
Kontakt: 777128802.

PRONÁJEM BYTU
Pronajmu byt 3+1 s balkonem v posled-
ním patøe zatepleného panelového do-
mu v Benešovì nad Plouènicí. Byt je ne-
zaøízený v pùvodním stavu bez úprav 
(plastová okna). Cena nájmu 3 000 Kè + 
služby cca 4 000 Kè (voda, elektrika, vy-
tápìní). Tel.: 724075595. RK prosím 
nevolat.

INZERCE

Na konci ledna se uskuteènila školní kola 
dvou olympiád - Olympiády v anglickém 
jazyce a Biologické olympiády. Olympiády v 
anglickém jazyce se zúèastnili ve dvou 
kategoriích žáci 6. - 9. tøíd. Nejprve museli 
prokázat teoretické znalosti v písemném 
testu a nejlepší se pak utkali v praktické 
èásti - vystoupením pøed porotou. Vítìzové 
školního kola - Jiøí Donát (7.A) a Barbora 
Kuèerová (9.A) se zúèastnili také okresního 
kola, ve kterém ve vyrovnané konkurenci 
stejnì starých soutìžících z celého okresu, 
nezískali výraznìjší umístìní. Ve druhé 
olympiádì, organizované pro žáky 6. a 7. 
tøíd (kategorie D), soutìžilo 30 žákù. 
Soutìžní úkoly byly zamìøeny na poznávání 
rostlin, hub a živoèichù a na znalost zoologie 
a botaniky, kterou soutìžící prokazovali „ Dìèínský laický záchranáø“, který poøádala 4.B) a Kateøina Svobodová (5.B). V tøetí 
øešením testu. Nejúspìšnìjšími øešiteli byli  Støední zdravotnická škola v Dìèínì. kategorii (6. a 7. roèník) nejlépe uspìli 
Petr Klouèek ze 7.B a Pavla Kohoutová ze Tøíèlenné družstvo ve složení Veronika Karolína Vlasáková (6.B), Jiøí Donát a Radek 
7.A. Šredlová (8.B), Markéta Štìpánková (8.A) a Urban (oba 7.A). V poslední, nejstarší kate-

Hned 1. února 2012 se uskuteènilo Kamila Procházková (9.A) si vylosovalo gorii (8. a 9. roèník), nejlépe recitovaly Vero-
školní kolo 46. roèníku soutìže v sólovém modelovou situaci „pád cyklisty“. Jejich ú- nika Šrédlová, Nikola Kováøíková a Vendula 
zpìvu "Dìèínský Skøivánek". Na Bílé škole kolem bylo zjistit k jakým zranìním došlo, Manželová (všechny z 8.B).
soutìžili žáci I. kategorie (1. - 3. tøídy). V aule rozdìlit si úkony, zvolit správné poøadí pos- Dne 8. února 2012 se na Bílé škole ko-
školy Nova se uskuteènilo školní kolo stejné tupu /zlomenina stehenní kosti, odøeniny, nala Beseda o myslivosti, které se zúèastnili 
soutìže pro II. kategorii (4. - 6. tøídy) a III. šok/. Není sice tak obtížné znát teoretické žáci od pøípravných roèníkù po ètvrté tøídy. 
kategorii (7. - 9. tøídy). Všichni zpívající zásady a postup v poskytování pomoci, ale Žáci byli rozdìleni na ètyøi skupiny. Pøijel je 
strávili krásné chvíle pøi zpìvu písní a porota prakticky, správnì a rychle ho pøedvést, navštívit pøedseda mysliveckého sdružení 
nemìla vùbec snadné rozhodování. V I. zvláštì když figurant tolik naøíká. Akce byla Ostrý pan Jindøich Kandler s panem Pavlem 
kategorii zvítìzila Ema Bartáèková z 1.B., II. pouèná a všem se moc líbila. Š�astným. Pøivezli s sebou pejsky (jezevèici 
kategorie mìla dvì vítìzky - Terezu Hav- Citu a brakýøe Daka), myslivecké trofeje, 
ránkovou ze 4.B a Terezu Pastorovou z 5.B, v zbranì, vábnièky, èasopisy a CD o myslivosti. 
nejstarší - III. kategorii  si prvenství vyzpí- Pøipravili si pro žáky hodinovou besedu, na 
vala Marie Nìmcová ze 7.B. Tøi poslednì které se dìti dozvìdìly, co myslivost je, co 
jmenovaná dìvèata se ve støedu 22. února obnáší, k èemu slouží myslivcùm psi a 
2012 v DDM v Dìèínì zúèastnila mìstského zajímavosti o zvíøatech žijících na poli a v 
kola, ve kterém Tereza Pastorová získala ve lese.  Pro zvíøátka žáci dohromady pøinesli 
své II. kategorii krásné 3. místo. Blahopøe- asi pìt pytlù tvrdého peèiva, èímž udìlali 
jeme. myslivcùm velkou radost.

Ve støedu 1. února 2012 se naše škola V pátek 10. února 2012 se všichni žáci 
zúèastnila 1. roèníku soutìže v první pomoci základní školy zúèastnili v benešovském ki-

nì vzdìlávacího poøadu "První pomoc? Po-
moc!". Poøad pøijelo zahrát hudební divadlo 
Hnedle vedle z Ostrova nad Ohøí. Herci uká-
zali dìtem, jak zachránit život jednoduchý-

Tereza Pastorová - 3. místo v recitaci. mi dostupnými prostøedky. Dìti se zábav-
nou formou dozvìdìly, jak se zachovat, naj-

Ve ètvrtek 2. února 2012 probìhlo v au- dou-li nìkoho v bezvìdomí, jak zavolat zá-
le školy také školní kolo recitaèní soutìže, chrannou službu, co mají udìlat pøi krvácení 
kterého se zúèastnily tøi desítky recitátorù. a podobnì.    ...pokraèování na další stranì 
Všichni soutìžící se svého úkolu zhostili veli-
ce dobøe, ale vyhrát a postoupit do mìsts-
kého kola, mohli opravdu jen ti nejlepší. 
Soutìž probíhala ve ètyøech kategoriích a 
do mìstského kola postoupila vždy první tøi 
místa. Nejmladší kategorii (1. a 2. roèník) 
budou reprezentovat 14. bøezna 2012 v 
Èeské Kamenici Adéla Kusá (3.A), Vítek 
Martínek a Jan Soor (oba 2.A). Druhou 
kategorii (4. a 5. roèník), která byla nejpo-
èetnìji zastoupena, budou zastupovat Bar-
bora Kulíková, Simona Vacenovská (obì 

ZŠ Benešov nad Plouènicí - únor - olympiády, Skøivánek, recitace... 

Recitátoøi
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 Poøad byl doplnìn pìknými písnièkami. bím je Masopust, který probíhá od Tøí králù 
V prùbìhu roku se žáci seznamují s lido- do Popeleèní støedy. V roce 2012 pøipadlo 

vými zvyky a tradicemi. Oblíbeným obdo- datum Popeleèní støedy na 22. února. Je to 

období radovánek a veselí, žáci si tyto rado-
vánky trochu pøizpùsobují. Jako již tradiènì 
si pøipomnìly masopustní náladu v jednotli-
vých dnech - probìhl Zelený ètvrtek, Klo-
boukové pondìlí a Brýlový ètvrtek. Závìrem 
školního masopustu byl v pátek 24. února 
2012 maškarní karneval, kde se o dobrou 
náladu svým hudebním vystoupením posta-
ral pan Josef Bøíško.

V únoru se uskuteènil také náhradní zá-
pis k povinné školní docházce pro dìti, které 
se v lednu nemohly z nìjakého dùvodu dos-
tavit. Do prvních tøíd pro školní rok 2012/13 
bylo pøi obou zápisech zapsáno celkem 53 

dìtí, které 1. záøí zased-
nou do školních lavic. Pro 
14 dìtí požádali jejich zá-
konní zástupci o odklad 
povinné školní docházky, 
a není uzavøeno øízení o 
jejich pøijetí k povinné 
školní docházce.

V projektu EU - peníze 
školám projekt „Škola 
hrou“ byla podána 2. mo-
nitorovací zpráva. V pro-
jektu bylo do 31. 1. 2012 
oduèeno 108 vyuèova-
cích hodin v šablonì III/1 
Individualizace prostøed-
nictvím digitálních tech-
nologií - projekt Babylon 
(5., 6. a 9. tø.), 124 hodin v 
šablonì V/1 - Pøírodovìd-
ná gramotnost - projekt 
Malý Einstein (5., 7. - 9. 
tø.). V šablonì III/2 - digi-
tální uèební materiály - 
byly vytvoøeny 3 sady - 
Mgr. A. Špaèková (sada 
pro výuku ÈJ - vyjmeno-
vaná slova) a Mgr. M. 
Vokatý (sada pro výuku AJ 
pro 6. r. a NJ pro 8. r.).

Informace a fotogra-
fie z èinnosti ZŠ a MŠ Be-
nešov nad Plouènicí mù-
žete prùbìžnì sledovat 
na  www.zsbnpl.cz.

Mgr. 
Miroslava Šmídová

øeditelka školy
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RC Medvídek: Únor pøinesl v rodinném centru hodnì zajímavého

Prodej slepièek

cena 138-152 Kè/ks

cena 158 Kè/ks

sobota 17. bøezna 2012

námìstí v 15.30 hod.

Prodej slepièek

cena 138-152 Kè/ks

cena 158 Kè/ks

sobota 17. bøezna 2012

námìstí v 15.30 hod.

Drùbež Èervený Hrádek firma 
Dráb opìt prodává slepièky 
snáškových plemen Tetra hnìdá 
a Dominant žíhaný, kropenatý, 
èerný, žlutý a bílý. Slepièky 
pouze z našeho chovu! Nepro-
dáváme kuøice, ale slepièky 
tìsnì pøed snùškou. 

Stáøí slepièek:18-20 týdnù

Stáøí slepièek:20 týdnù

Prodej se uskuteèní:

Místo:
Benešov nad Plouènicí  

Pøípadné bližší informace:
728 605 840
728 165 166
415 740 719

Mìsíc únor bývá ve znamení karnevalù 
a masopustního veselí. Ani my jsme v tomto 
ohledu nezùstali pozadu a pøipravili pro dìti 
karnevalové veselí v mìstském kinì, ale 
vìnovali jsme se i dalším èinnostem, ke 
kterým patøilo napøíklad otevøení zcela 
nových kroužkù.

Prvním z nich je pøírodovìdnì-chova-
telský kroužek Ekoškola. Vždy ve ètvrtek od-
poledne se scházíme u nás v centru a poví-
dáme si o pøírodì, zvíøatech, ekologii, prost-
øedí kolem nás, vytváøíme vlastní èasopis, 
pìstujeme rostliny, plánujeme výlety, vyt-
voøení vlastní mapy míst, kde se nám bude 
líbit a hlavnì peèujeme a staráme se o nìk-
teré zvíøecí mazlíèky, které chováme. Již bì-
hem února se sešla nadšená parta, která se 
rozdìlila do dvou skupin. Každá skupina si 
odhlasovala svùj název a vytvoøila vlastní 
vlajku a zvolila zvíøecího maskota. Tento 
kroužek vznikl díky podpoøe mìsta Benešov 
nad Plouènicí, které nám umožnilo rozrùst 
se o další místnost, a tím celý projekt 
zrealizovat. v polovinì mìsíce pøivítali zástupce výuky mnoho dalších otázek dostanete odpovìï 

Další novinkou je Florbalová pøípravka. anglického jazyka metodou Helen Doron na právì u Lenky. Budete mít možnost praktic-
Trénink pro dìti od 6 let probíhá vždy v pøednášce a ukázkové hodinì pro rodièe i kého pøíkladu a pomoci právì pro vaše dítì.
pondìlí od 16:30 do 17:30 na Sokolském dìti. Tato pøednáška se uskuteènila ve spo-
vrchu. lupráci s firmou Cayman Travel a setkala se u ...pokraèování na další stranì

V únoru se také uskuteènil kurz Masáže rodièù opravdu s velkým nadšením.
dìtí, které u nás v centru vedla Bc. Kateøina Pro všechny tvoøivé maminky, babièky i 
Horká. Tyto masáže jsou vhodné již pro ostatní byla urèena první z oblíbených Kre-
miminka od 6. týdne života. Napomáhají ativních dílen, které pro vás pøipravuje Mar-
uklidnìní, zlepšují spánkový rytmus, dýchá- celka Heømanová. Tentokrát jsme si v sobo-
ní, správné držení tìla a podporují celkový tu 25. února vyzkoušely malování na hedvá-
pohybový aparát. Mohou upevnit vzájemné bí.
vztahy mezi rodièi a dìtmi. Pùsobí kladnì na Tento mìsíc byl plný aktivit a dalšími z 
stav astmatikù, alergikù a ekzematikù. nich bylo podání 2 projektù v dotaèním titu-

Nejvìtší akcí tohoto mìsíce byl zcela lu Ústeckého kraje „Volný èas 2012“. Žádost 
urèitì náš Karneval pro dìti. V sobotu 18. je napsána na vzdìlávací kroužek Ekoškola a 
února zaplnilo kino velké množství krásných také na pokraèování úspìšného Všeználka. 
a originálních masek. Jsme moc rádi, že ten- Výsledky se dozvíme do poloviny mìsíce 
tokrát se nenechali zahanbit ani rodièe a dubna, tak nám držte palce.
mnoho z nich dorazilo také v masce. Odmì- Mìsíc únor skonèil a my plánujeme v 
na je samozøejmì neminula. Moderování bøeznu další aktivity. Na úplném zaèátku 
celé akce se letos ujal sympatický a šikovný probìhne první beseda z cyklu Zdravý vývoj 
Tomáš Kettner, který nám moc pomohl, a dìtí s diplomovanou fyzioterapeutkou Len-
my se tìšíme na další spolupráci. Soutìže, kou Schlösingerovou, která se stala dalším 
které byly tentokrát inspirované tradièními odborným poradcem našeho centra. Vždy 
masopustními zvyky, dìti i rodièe pobavily. jedenkrát za mìsíc se dozvíte vše potøebné 
Zpestøením bylo vystoupení benešovských a dùležité o správném vývoji vašeho mimin-
mažoretek a všichni si mohli po vzoru Lindy ka i starších dìtí. Odbornì Vám budou zod-
Krajdlové také vyzkoušet Zumbu. Opìt bylo povìzeny všechny otázky týkající se preven-
tìžké vyhlásit vítìze nejkrásnìjší karneva- ce i následných vad. Již nemusíte spoléhat 
lové masky, protože tolik nádherných ma- na internet, babièky a kamarádky. V dobì, 
sek se již dlouho nikde nesešlo. Nakonec si kdy vìtšina z nás ví, jaký je nejlepší koèárek, 
odmìnu odneslo pøes 10 dìtí, ale ani os- autosedaèka nebo hraèka pro dítì, zcela za-
tatní neodcházely s prázdnou. Moc dìkuje- pomínáme na to nejdùležitìjší, co naše dítì 
me všem zúèastnìným za pøíjemnou atmo- ovlivní na celý život a tím je správné držení 
sféru. Velké podìkování patøí Tomáši Kett- tìla. Vìdìli jste, že špatné držení tìla fy-
nerovi, Petru Bøíškovi, Lindì Krajdlové, Mir- zioterapeut pozná již ve 3 mìsících? Trápí 
ce Kleinové, Ajce Houškové, Vìøe Malé a fir- vaše dítì bolest hlavy, kulatá záda, skolióza, 
mì Cayman Travel. ploché nohy nebo nìco jiného? Na tyto i 

Karnevalem ovšem mìsíc nekonèil a my 
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Od bøezna bude každý ètvrtek novì roz-
dìlen program pro malé dìti s rodièi. Bude-
me zde cvièit, podporovat správný psycho-
motorický vývoj, zpívat, tvoøit, masírovat a 
napomáhat úzkému poutu mezi dìtmi a 
rodièi formou aktivní èinnosti. První skupin-
ka Medvíïata I. bude cvièit od 9:30 do 10:15 
a je urèena pro dìtièky od 8 do 14 mìsíce 
vìku dítìte. Druhá skupinka Medvíïata II. 
bude zaèínat v 10:30 a konèit v 11:15 a je 
vhodná pro miminka od 3 do 8 mìsícù.  

Na konci mìsíce bøezna nás èeká oprav-
du vyvrcholení mìsíce a tím je 1. reprezen-
taèní ples, který poøádáme spoleènì se 
Zumbou Dìèín (Petrou Tojmarovou). Sejde-
me se v Mìstském kinì Benešov nad Plouè-
nicí a èeká nás nejen tanec, soutìž o ceny a 
plno zábavy, ale také show v podobì mode-
rování Karla Hynka, kterého mnozí znáte z 
úèinkování poøadu Na stojáka na HBO. 

Veškeré informace ke kroužkùm, akcím 
a také plesu dostanete na èísle 773 769 690.

Dìkujeme Vám za pøízeò a máme ra-
dost, že se naše centrum stále rozrùstá o no-
vé dìti, rodièe i dobrovolníky.

Pøejeme Vám krásný zaèátek jara.
RC Medvídek

RC Medvídek

„Tìžko se popisuje ten moment, kdy Zumba je tu na velké úrovni, že ji mohou cvi-
jsem se to dozvìdìla. Byl to obrovský nával èit všichni bez rozdílu vìku a že dokážeme 
emocí, štìstí a radosti. Splnil se mi sen, kte- taky organizovat vìtší akce a spoleènì si 
rý se mi zdál nesplnitelný, sen mít možnost pøedávat energii. Moc si této pøíležitosti vá-
potkat se s Betem, který mi vlastnì dost zá- žím a doufám, že mì posune zas o kousek 
sadnì zmìnil život a také možnost stát na dál. Bude totiž na tomto marathonu pøed-
podiu pøed tolika lidmi. Èasto jsem si poklá- staven nový Zumba program a pokud nás to 
dala otázku, zda ta døina, když jsem jako dítì zaujme, tak si troufám tvrdit, že Benešov 
dìlala sportovní gymnastiku, stála za to a bude mezi prvními mìsty v republice, kde si 
teï mùžu øíct, že ano. Radovala se se mnou lidé budou moci vyzkoušet tuto novinku. 
celá moje rodina a ti, co ke mnì chodí cvièit. Držte pìsti, a� se do té doby nic nepøihodí a 
A tìm všem bych chtìla strašnì moc podì- možnost, kterou jsem dostala, se stane 
kovat, že je to se mnou baví, že mi pomohli skuteèností.
si splnit sen, že jsme spoleènì ukázali, že 

Komu se splnil a jaký vlastnì je? Sen v reálném životì prožije již 3. èervna 2012 bene-
šovká zumba-instruktorka Petra Tojmarová. V tento den se v Praze v O2 arénì koná 
tradièní Corny Wellness Marathon, na kterém se již podruhé pøedstaví Beto Perez - zakla-
datel Zumba fitness a právì Petra Tojmarová byla vybrána z celé øady èeských a slovens-
kých instruktorù do desetièlenného týmu, který se stará o propagaci a realizaci této akce a 
také doprovodného programu v obchodním centru Harfa. V tøicetiminutovém bloku tento 
tým vystoupí na podium pøed tisíce nadšených fitness fanouškù a zahájí tak den plný 
pohybu a tance.

Název èlánku už ètenáøùm jistì napovìdìl, že to bude ve tvém životì velmi výjimeèná 
událost, mùžeš se pokusit popsat, co to pro tebe znamená?

Splnìný sen! Splnìný sen! Splnìný sen!

Pìsti držíme, zároveò moc gratulujeme a pøejeme, a� je maraton úspìšný! A samozøejmì 
se také tìšíme na reportáž z èervnového marathonu.                                                           (ah) 

V sobotu odpoledne 18. 2. 2012 jsme našem masopustu takové klasické masky 
mìli možnost prožít masopustní posezení v chybìly, ale nevadilo to. Nálada byla veselá, 
klubovnì na Sokolském vrchu. Potìšilo nás i hrálo, zpívalo a povídalo se až do veèera. 
to, že na nìj pøijeli lidé až z Ústí nad Labem. Všem, kdo pøišli, se akce moc líbila. V bøeznu 
O dobrou náladu se postaral BS-Aktiv a sku- nás èeká další akce nazvaná „Josefovské po-
pina 3D. Já sama si vzpomínám, jak za mé- svícení“, na které jsme pozvali i Janu Bobo-
ho mládí býval fašank v naší vesnici poøádnì šíkovou. Na akci bude i malá ochutnávka 
divoký. Pøi obchùzce dìdiny chodili vždycky vína se someliérem Josefem, který nás obo-
muži, maškary a dìti táhly za sebou vozík a hatí povídáním a svými zkušenostmi, které 
na nìm byly nádoby na víno a slivovici. Vše o vínì má. Nakonec možná pøidá i nìco ze 
se lilo dohromady a pøi veèerní fašankové svého hudebního umìní. Urèitì to bude 
zábavì se to vypilo. Jak to vše pak dopadlo, zase moc krásná a zajímavá akce, na kterou 
si dovedete pøedstavit. Ale ty èasy jsou již vás všechny srdeènì zveme.
minulostí, ale krásnì se na to vzpomíná. Na Za BS-Aktiv Lída Šumová

BS-Aktiv na oslavu masopustu nezapomnìl

Foto: Vladimír Štefl

SBÌR ŠATSTVA
Dne 17. 3. 2012 od 10 hod.  11. hod

Klubovna Sokolský vrch

Jarní úklid v šatníku pomùže lidem v azylových domech a lidem bez pøístøeší.
Šatstvo musí být èisté!

Darovat mùžete:
košile, halenky, šaty, svetry, spodní prádlo, ponožky, punèocháèe, ruèníky, utìrky, 

ložní prádlo, kapesníky a ostatní vìci, které vám doma pøekáží.

Tyto vìci budou následnì vytøídìny a poté pøedány do azylových domù, charit a 
zbytek ekologicky zlikvidován.

Info: 724 293 072 Lída Šumová
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3x na téma: Výzva - Stanovisko obèanù k vytápìní objektù Sídlištì 
Vážení, pøeèetl jsem si uvedenou výzvu, od odborníka, který se tím zabývá. Uvádím li sami. Ale i toto by nemuselo být øešením 

a i když se mne to zdánlivì pøímo netýká, to proto, aby si všichni mohli orientaènì dobré ceny nákupu plynu.
týká se mne to nepøímo jako obèana mìsta spoèítat, co by je to stálo (pouze topení bez S pozdravem Ota Draèka
Benešova nad Plouènicí a také jako zastu- pøípojek, bez nákladù na projekty a stu-
pitele, pøedsedy komise životního prostøedí die,...). Cenu pøípojek k plynu nechci pro-
a strážce pøírody pøi Správì CHKO Èeské bírat, ale s ohledem na velikost sídlištì by se 
støedohoøí. dalo dle hrubého odhadu znalce odhadnout 

 Zøizování samostatných kotelen pro na více než 20.000,- Kè na bytovou jednot-
jednotlivé panelové domy èi dokonce jed- ku. Takže se dá oèekávat, že by se pøekroèila 
notlivé vchody a nedej Bože pro jednotlivé hranice 60.000,- Kè na bytovou jednotku. To 
bytové jednotky je krokem, který silnì poš- krát poèet všech bytových jednotek na 
kodí majitele a uživatele tìchto bytových sídlišti a máte hrubý výsledek (jako pøíklad - 
jednotek. Dále to zhorší stav ovzduší ve min. 2,520.000,- Kè na jeden sedmipatrový 
mìstì. Dùvody? panelový dùm o tøech vchodech a dvou by-

1. Panelové domy provedly zateplování tech na patøe). To by byla hezká provize z  ta-
a výmìnu oken za plastová s cílem snížit kových obchodù pro nìkoho!
úniky tepla, tedy kroky vedoucí k úsporám. 5. Rozdrobením vytápìní dojde i k vyšší 
Ale zatížily se pùjèkami, které musí splácet. celkové spotøebì plynu, takže opìt to bude 
Jednotlivé bankovní ústavy na to pùjèují, ale pro obèany sídlištì v celku dražší. Vyšší spo-
mají své limity na bytovou jednotku. Tyto tøebou se zvýší emise, protože ty vznikají i 
limity jsou ve stavu, že jednotlivá družstva èi pøi spalování plynu a není jich málo, jen 
sdružení vlastníkù jednotek již budou mít nejsou tak vidìt, jako pøi spalování tuhých 
znaèné problémy další pùjèky získat, tudíž paliv. Ale obèané je budou dýchat ve vyšších 
realizace vlastního vytápìní se tak odsunou koncentracích. Protože pøevládající vìtry 
o øadu rokù, než dojde k takovému splacení jdou od Dìèína, bude to zasahovat i další 
úvìrù, která dovolí si vzít další úvìr. Že se to èásti mìsta. Proto nelze z tohoto vylouèit i 
promítne ve zvýšení plateb do fondu oprav názory ostatních obèanù mìsta.
je logické a je tak otázkou, kolik vlastníkù 6. Co všechno by jednotlivé domy èi 
jednotek èi družstevníkù si toto zvýšení vchody musely si zajistit: Studii proveditel-
mùže v souèasné dobì dovolit. Uvedené nosti, Smlouvu s RWE o pøipojení, Projekt 
píši z pohledu èlovìka, který se úvìrováním pro stavební povolení, Energetický prùkaz 
a dalšími finanèními službami profesionálnì budovy a Rozptylovou studii. To jako mini-
zabývá od èervna 1995 a má licence u šesti mum. A samozøejmì to všechno zaplatit.
bank, které úvìry družstvùm a sdružením 7. Je potøebné vzít do úvahy fakt, že se 
vlastníkù jednotek poskytuje. bude platit tzv. uhlíková daò a dosud nikdo 

2. V Dìèínì znám situaci, kde si dùm s neví, co bude jejím obsahem, jistì to ale 
vlastníky bytových jednotek poøídil vlastní nepostihne pouze uhlí a døevo. Co je jisté, 
plynovou kotelnu a odpojil se od centrál- postihne to menší tepelné zdroje (kamna a 
ního vytápìní. jedná se celkem o 16 byto- kotle s malým výkonem). Je to velká nezná-
vých jednotek. Celé poøízení je pøišlo na má!
650.000,- Kè (40.625,- Kè/bytovou jednot- 8. Mìsto coby vlastník BTS má šanci do 
ku), kde mìli to štìstí, že nemuseli platit budoucna øešit spotøebu plynu napøíklad 
pøípojku plynu, a díky výkonu kotle si musí zaèlenìním tepelného èerpadla do topné 
platit obsluhu, která k tomu musí mít pøís- soustavy, což by pøineslo podstatné snížení 
lušné zkoušky. Nesmí se zapomínat i na fakt, spotøeby plynu. To je možné napøíklad díky 
že mají dražší topné médium než vìr, že dotacím. Pochybuji, že by na takové dotace 
musí platit pravidelné revize, že se musí dosáhla bytová družstva nebo sdružení 
shodnout vìtšinovì kdy se bude topit, že... vlastníkù jednotek. Bylo by to o zpracování 
Pøeneste si to na situaci v jednotlivých vcho- potøebných projektù, což by zase museli 
dech panelových domù na sídlišti. zaplatit majitelé bytù. Kde je návratnost in-

3. Je potøebné pøidat výdaje na rozvody, vestic?
které si jistì nenechá na svém poli pùsobení 9. Zaráží mne zvláštní shoda... TEPLO-
pouze firma, která rozvody plynu provede. PRO, PRO KRAJ, PRO BENE. 3x PRO. Takže 
Je nepochybné, že to i s patøièným ziskem PRO koho? Nevím, kdo tuto záležitost vyvo-
pro danou firmu a pøípadnou odmìnou pro lal, ale mám nepøíjemný pocit, že se zde hra-
toho, kdo to sjednal, zaplatí rukou nerozdíl- je hra s jiným cílem, než je dobrá služba oby-
nou obèané ze sídlištì. vatelùm sídlištì a potažmo i celého mìsta.

4. Jen co do poøízení (a výkonu) plyno- Myslím si, že by obèané ze sídlištì, ale i z 
vého kotle. Výkonovì se dá použít prùmìr celého mìsta, mìli dostat veškeré infor-
na jednu bytovou jednotku 5 kW, kde se mace. Rozhodování by mìlo být až poté. 
poèítá prùmìrná cena na 6.000,- Kè za 1 kW, Jako øešení pøípadné nespokojenosti je, 
takže se jedná o prùmìrnì 30.000,- Kè za aby si obèané, jejichž byty jsou napojeny na 
bytovou jednotku. Uvedená èísla jsem získal BTS, tuto firmu od Mìsta koupili a spravova-

Plynofikací sídlištì je zde s ohledem na pro-
vedenou výsadbu i znaèné riziko ztráty ga-
rance u nové výsadby a také vrácení dotace 
státu.
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pøedstavitelù mìsta o renesanci klimatu, 
slušnosti, otevøenosti…

Po pøeètení vyjádøení kolegy zastupitele vali jsme rovnìž mimoøádné jednání k BTS, Cena tepla na Sídlišti je pro letošek 
Oty Draèky k výzvì starostky mìsta obyva- protože nás zajímaly podrobnosti ohlednì kalkulována zhruba na 600 Kè/GJ. Jedná se 
telùm našeho Sídlištì ohlednì nabídky spo- obrovského množství právních sporù mezi o cenu ve srovnání napøíklad s Dìèínem 
leènosti TEPLOPRO CZ, s. r. o. si øíkám, zda mìstem, potažmo BTS, a bývalým jednate- nižší, nicménì dostateènì vysokou na to, 
kolegovi jde o jádro vìci nebo o politikum lem, minoritním vlastníkem a radním mìsta aby bylo v zájmu odbìratelù jí snížit. Zde je 
pøed krajskými volbami. Ing. Jiøím Moravcem. Kontrolní výbor velmi tedy možná odpovìï pro kolegu Draèku 

Jsem jediným èlenem zastupitelstva složitì získával potøebné údaje, které se PRO koho… Pro obyvatele Sídlištì… Se 
bydlícím na Sídlišti a souèasnì tedy i jedi- snažil zjistit, pøièemž na jednání zastupitels- zástupci spoleènosti TEPLOPRO CZ, s. r. o. 
ným zastupitelem èerpajícím teplo z BTS - tva 2. 11. 2011 mi bylo jednatelem BTS jsem jednal v prùbìhu podzimu 2011 stejnì 
zastupitelstvo má 15 èlenù a na Sídlišti bydlí øeèeno, že už mi žádnou informaci nikdy jako se zástupci spoleèenství vlastníkù bytù 
zhruba tøetina mìsta. Cítím tedy zvýšenou neposkytne. Zvláštní pøístup zástupce i bytového družstva. Nabídku firmy TEP-
odpovìdnost nad dìním v této èasti mìsta i mìstské spoleènosti. Dokonce v rozporu s LOPRO s níž jinak pochopitelnì nemám nic 
s ohledem na volební výsledek, kterého judikaturou èeských soudù. spoleèného, považuji za seriózní a zajíma-
jsme zde dosáhli, který pøesahoval 30% hla- Upøímnì jsem toho názoru, že jedním z vou z pohledu odbìratele. Ve spoustì tech-
sù. viníkù souèasného stavu mìsta (a� už spo- nických i smluvních parametrech naprosto 

Spoleènì s klubem zastupitelù za Koalici leèenské atmosféry, tak finanèní situace èi nekoresponduje s tezemi kolegy Draèky. 
pro Benešov jsme na prvním øádném jed- koncepce rozvoje) ale rovnìž také vysoké Takže se øeènicky táži, zda je kolega Ota 
nání tohoto volebního období v prosinci ceny tepla, je neschopnost domluvy s Ing. Draèka neinformován, èi jen úèelovì mate 
2010, tedy ihned po nástupu do funkcí, ini- Moravcem na rozumném ukonèení vleklých veøejnost. Z pohledu zastupitele jí vnímám 
ciovali návrh na deklaratorní usnesení zas- a místy pøedem ztracených soudních sporù. jako zajímavý impuls smìrem k vedení 
tupitelstva, které zní takto "ZaM bere na vì- Nic tento názor nekoresponduje lépe než Benešovské teplárenské pro možné snížení 
domí návrh deklarace o záruce neprodat vyjádøení právníka mìsta i BTS Mgr. Milana ceny. Øekl jsem to na zastupitelstvu a zde to 
BTS s. r. o. v pøíštím volebním období, se Špièky, že s Ing. Moravcem si k jednomu na papír opakuji, že úèelem BTS není gene-
kterým se èlenové ZaM plnì ztotožòují. stolu už nikdy nesedne v reakci na mou rovat zisk, nýbrž dodávat co nejlevnìjší 
Zachování spoleènosti v majetku mìsta je loòskou snahu být prostøedníkem pøi snaze možné teplo pro její odbìratele.
plnì v zájmu mìsta a jeho obèanù." Inicio- urovnat spory a zaèít normálnì fungovat. 

Filip Ušák, zastupitel mìstaZde se již ztrácí ona líbivá slova dnešních 

Zastupitel Filip Ušák: Vyjádøení PRO Otu Draèku

Firma TEPLOPRO CZ: Reakce na vyjádøení zastupitele Draèky
Vážení obyvatelé Benešova nad Plouè- výkon celé soustavy, tudíž se produkce  NOx rou spoleènosti TEPLOPRO CZ. Ono je v na-

nicí, dovolte, abych se jako jednatel spoleè- výraznì fyzicky sníží. Toto je i naše odpovìï šem prvoøadém zájmu platit za dodaný m-
nosti TEPLOPRO CZ, s.r.o. vyjádøil k reakci na Vaše strašení, že dojde ke zhoršení kva- ateriál a služby pøimìøené ceny.
pana Draèky na „VÝZVA - STANOVISKO lity ovzduší. V problematice pravidelných 5. Jak jsem již uvedl výše, plánujeme osa-
OBÈANÙ K VYTÁPÌNÍ OBJEKTÙ SÍDLIŠTÌ”. revizí, obsluhy kotlù a kontroly a revizí komí- dit kotelny tìmi nejlepšími kondenzaèními 

Vážený pane Draèko, nevím zda se z Vaší nù, Vás mùžeme ujistit, že i tyto jsou zapoèí- kotli, které na trhu momentálnì jsou a jejich 
strany jedná jen o neznalost èi zámìr, ale tány v cenì 1GJ tepla a budou plnì v režii úèinnost zajiš�uje rentabilitu a ekologii ce-
budu pøedpokládat, že vina je na naší stranì spoleènosti TEPLOPRO CZ. Zmiòujete se i o lého projektu. Nakonec na „západ” od na-
a jedná se tedy jen o Vaší neinformovanost.  vyšší cenì topného média, v pøípadì kdy šich hranic již dávno pøišli na skuteènost, že 

1. Spoleènost TEPLOPRO CZ se seznámila budeme provozovat kotelny na sídlišti, a náš centrální zdroje tepla vyrábìjící jen teplo a 
se stavem panelových domù na sídlišti, bez projekt se netýká jen sídlištì v Benešovì teplou užitkovou vodu (TÚV) již nemají ani 
èehož by ani nešlo zpracovat projektovou nad Plouènicí,  budeme mít rozhodnì vyšší ekonomickou a ani ekologickou budouc-
dokumentaci a jsem si vìdomi zatížení ma- vyjednávací sílu než jednotlivé sídlištní ko- nost.
jitelù bytù více èi ménì výhodnými úvìry. telny. Svou další myšlenkou jste nám tak 6. Pane Draèko, všechny náklady s povin-
Víme, že si nìkteøí již nemohou dovolit další trošku nahrál do karet. V pøípadì vybudo- nostmi spojenými s výstavbou a provozem 
finanèní zatížení a právì proto pøicházíme s vání jednotlivých kotelen totiž bude daleko kotelen jsou již zahrnuty v cenì dodaného 
naší nabídkou, která pøináší formu dodávek snazší reagovat na požadavky vlastníkù by- tepla.
tepla, které nijak kapsu obyvatel sídlištì tových jednotek a na písemné požádání 7. K otázce ekologických daní mi nezbývá 
nezatíží, ba právì naopak umožní obyvate- zástupcù jednotlivých spoleèenství vlastní- než s Vámi souhlasit - je to velká neznámá. 
lùm sídlištì ihned ušetøit cca 100 Kè/GJ. kù budeme schopni spustit, nebo omezit Toto politické rozhodnutí postihne i velké 

2. V pøípadì sídlištì v Benešovì nad dodávku tepla prakticky okamžitì, bez ov- zdroje tepla a i ty, tak jako my, budou muset 
Plouènicí by se jednalo o vybudování 18 ko- livnìní tepelné pohody v ostatních èástech tuto daò promítnout do ceny tepla.
telen, které budou osazen špièkovými mo- sídlištì. 8. I zde s Vámi musím souhlasit, investice 
derními kotli VITRIX od italské spoleènosti 3. V souvislosti se zavedením plynu do do tepelného èerpadla je momentálnì tak 
Immergas, které nejenže dosahují vynikající jednotlivých kotelen, bude muset spoleè- vysoká, že její návratnost je díky pøedpoklá-
úèinnosti, ale i splòují veškeré nároky na nost TEPLOPRO CZ vybudovat plynovod na dané životnosti kompresoru v nedohlednu. 
ekologii, jsou zaøazeny do tøídy NOx è.5 a vlastní náklady a zde je bohužel situace ta- Nakonec kratší dobì návratnosti v pøípadì 
dosahují tak mezní koncentrace NOx (oxidù ková, jaká je. Ze zkušeností víme, že se v montáže do topné soustavy spoleènosti BTS 
dusíku) 70mg/kWh výkonu, což je zároveò o souèasné dobì plynovod nedá odprodat se brání i pøedpokládaná investice do oprav a 
témìø 10% ménì než bylo pøedloni namìøe- ziskem, ale i s tím je v cenì za 1GJ tepla údržby rozvodù tepla.
no plynové kotelnì na sídlišti. Zároveò, ale poèítáno. 9. Na jednìch z mnoha Vašich interneto-
naše øešení snižuje, pøedevším díky odstra- 4. Pane Draèko, nejsme banky a ani po- vých stránek píšete : „Nezáleží jak kdo vypa-
nìní ztrát bìhem transportu tepla a teplé jiš�ovny abychom vypláceli „provize”, což se dá, ale co dìlá a jak se chová”...
vody k jednotlivým domùm, nároènost na mimochodem nesluèuje ani s firemní kultu- ...pokraèování na další stranì
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Firma TEPLOPRO CZ: Reakce na vyjádøení zastupitele Draèky

Dne 23. bøezna 2012 uply- Dne 14. bøezna 2012 uply- Dne 26. února ubìhlo již 18 
ne 10 let od doby, kdy nás nou 4 smutné roky od úmrtí let od té doby, co nás navždy 
navždy opustila naše ma- našeho syna, bratra, kama- opustil pan Bohuslav Lo-
minka paní Vìra Havel- ráda Jiøího Sùry. Vzpomeòte mický. Stále vzpomínají a 
ková. Kdo jste jí znali, v tento den s námi. S láskou nikdy nezapomenou man-
vzpomeòte s námi. vzpomíná maminka Eva s ro- želka a dìti s rodinami.

Manžel Jindøich a dìti s rodinami. dinou.
Dne 24. 3. 2012 uplyne 10 

Dne 11. bøezna 2012 uply- let od okamžiku, kdy nás 
ne již 12 let, co nás navždy navždy opustil pan Zdenìk 
opustil Míra (Miras) Effen- Stínil. Dìkujeme všem za 
berger. Vzpomeòte pro- Dne 17. února jsme vzpomnìli smutné vý- tichou vzpomínku.
sím s námi. Dìkují Kuba, roèí, kdy nás navždy opustil pan Jaroslav  Vzpomíná rodina.
Kaèka a rodina Effenber- Mašek. Dìkujeme všem, kdo si vzpomnìli 
gerova. též. Bratr Milan s družkou a rodina.

9. Na jednìch z mnoha Vašich interne- tové dokumentace, revizí, schválení pøísluš- provozovat a dodávat Vašim domovùm tep-
tových stránek píšete : „Nezáleží jak kdo vy- nými dotèenými orgány a stavebního povo- lo a teplou užitkovou vodu.
padá, ale co dìlá a jak se chová”, prosím drž- lení. A co za to?
te se tohoto motta a nedìlejte ukvapené zá- Budeme pro Vás provozovat a bezplat- Cca 6m2/kotelnu nebytových prostor.
vìry. Projekt decentralizace výroby tepla na nì provádìt servis vybudované kotelny po 10 let garancí odbìru tepla a TÚV s ce-
sídlišti v Benešovì nad Plouènicí je jen a jen dobu 10 let a pøitom Vám budeme fakturo- nou, kterou mùže ovlivnit tzv. „vyšší moc” 
naše aktivita, kterou se snažíme nabídnout vat cenu dodávky tepla a TÚV témìø o 100 napøíklad zavedení ekologické èi jiné danì 
alternativní øešení dodávky tepla a TÚV o- Kè/GJ nižší než je cena za kterou teplo naku- na zemní plyn, hyperinflace a pod. Cenu též 
byvatelùm sídlištì. pujete v souèasné dobì. mùže ovlivnit nákupní cena zemního plynu, 

V závìru své reakce požadujete poskyt- Po 10 letech provozu, po provedení re- pokud dojde k odchylce vyšší než 10% od 
nutí veškerých informací, tak tedy : vizí a odstranìní pøípadných závad, pøeve- stávající ceny.

Co Vám TEPLOPRO CZ s.r.o. nabízí ? deme kotelnu na Vaše spoleèenství vlast- S úctou
Vybudujeme plynové kotelny, komíny, níkù za symbolickou 1 Kè, nebo na základì Václav Endler

plynové pøípojky, plynovod vèetnì projek- prolongace smlouvy budeme kotelny dále TEPLOPRO CZ s.r.o.
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Dne 18. 3. 2012 se 
dožije úctyhodných 90 
let pan Josef Nekvapil z 
Benešova nad Plouènicí.

Hodnì zdraví, štìstí 
a spokojenosti do dal-
ších let života pøejí dìti, 
vnouèata, pravnouèata a 
ostatní pøíbuzní.

SOUTÌŽ

MOUDROST HLEDEJ 
V KNIHÁCH

Redakce Ben. novin
a Mìstská knihovna 

Benešov nad Plouènicí
se rozhodla opìt vyhlásit

soutìž s názvem

MOUDROST HLEDEJ 
V KNIHÁCH

Podrobnosti v dubnovém 
vydání BN!

BLAHOPØÁNÍ


